
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 28. oktober 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 37
Af Skatteministeriets pressemeddelelse den 15. september 2013 fremgår det,
at Kammeradvokaten bistår SKAT og Erhvervsstyrelsen med at formulere de
spørgsmål, som man ønsker at rette til EU-kommissionen med henblik på få
afklaret, om SKAT lovligt kan indhente personfølsomme oplysninger hos tele-
selskaber. I forlængelse deraf ønskes oplyst, hvor langt man er i processen
med at formulere de spørgsmål til EU-kommissionen, som man har bedt Kam-
meradvokaten om at lave?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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